
TERRA L'OPINItí I LA POLÈMICA

Pesta Majorsaquest any ha sigut molt senzilla 
(s'ha trohat a mancar el "sopar de duro”),a cau
sa de que després del nomhrós número d'activitats 
fetes durant l'any,el pressupost de la Comisió de 
Pestes era molt esquifit.Cal agrair la colaboració 
de totes les entitats que han fet que tinguéssim 
un estiu amb moltes activitats(quasibé activitat 
per dia).

Creus que el pressupost de la Comisió de Pestes 
pot ser més gros en un ffutur?

Comptant amb la colaboració de la gent afec
tada (hotels,bars,botigues,...)peh turisme,ja que 
les activitats,siguin de l'entitat que 3igui,tin 
drien que ajudar-les econòmicament.

Q\'b en penses de les festse populars de barri?

Són festes que desde l'Ajuntament s'haurien 
de potenciar al 100^,ja que actualment la cola
boració que fa la comisió de festes,dintre les 
seves possibilitats,és més tècnica que econòmica.

Creus que els organitzadors esthn capacitats 
per portar les festes endavant?

La capacitat dels organitzadorstencaro que si 
guin pocs)no es pot posar en dubte,però si que 
hi manquen molts colaboradors.A diferència d'al
tres pobles,que disposen de còlaboradoro i els 
falten organitzadors,a Sant Hilari és m l'inrevés.

Quina explicació donaries de la gran diferència 
d'activitats dels me3os d'estiu, en relació al res 
te de l'any?

El probleme principal és que a l'hivern,la Co 
misió de Festes li manca planificació per la fal 
ta de pressupost.El segon problema és el de no 
disposar de local teneat.I per últim,com a conse 
qtlència del primer,econòmicament les activitats 
(sobre tot a l'hivem)no es poden autofinançar.

Com a conclusió,cóm valoraries aquest any?

Particularment,he d'estar eufòric per !r quan 
titat d'actes que s'han, fet durant tot l'an,' :p«rò 
analitzant fredament,tot aquest anv,trobo a man
car la colaboració d'elements bons,que fan falta 
dins la Comisió de Festes.
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39 APLEC: "ESTER! DECEPCIONATS;PERft VOLEM 
TIRAR ENDAVANT  AMB L'IL-LUSIÓ DE EER 

GRUP SARDANISTA NOVES COSES I MILLORS”.

Fa ja sis anys que un grup de gent de Sant Hilari, 

7 concretament,es vàren proposar organitzar uns cur 

setà d'ensenyament de sardanes,oberts a tothom i 

mòlt especialment a la mainada.

D'aquells curset3 se'n uàren derivar altres acti

vitats, relacionades sempre amb el món de la sardana, 

i així va néixer el "GRUP SARDANISTA DE SANT HILARI 

DE 5ACALItl".Si al principi eren 7 persones ara comp

ten amb 190 socis i 9 que constituexen la junta.Cal 

remarcar que fa un any i mitg varen aprobar estatuts 

La tasca engegada per aquesta gent era i continua 

essent difícil.Els problemes que han hagut de supe

rar no han estat deguts a l'organització interna del 

grup,sino a ,1a resposta del públic.Es triat -diuen- 

que £ l'hora cf'sltegir entre la discoteca i un aplec

hi hagi més çjent disposada a anar a la discoteca 

que a l 'aplec, tenint en compte qua l'aplec es fa Li

na vegada a l'any".

-Bé,potser caldria començar a parlar dels curneta.

Cóm varen anar?

Hem fet 4 cursBts a Sant Hilari i 1 a Espinelves.

Tots han funcionat bé i la canalla hl tenien afe£

cló.
- Però el que veig es que a l'hora de ballar sarda

nes hi ha poca mainada.

Si,potser sàn massa joves i no 3 ' h n  agafen massa e n 

séróo, tenen ganes de Jugar i és normal.ITlira, par entan 

dr'en's podríem dir qua de 100 que venen,75 aprenen a 

ballar-ne,45 en ballen í només 5 en saben repartir.

-A part dels cursests heu fat altres activitats.Po- 

drieu fer un bààanç dq com han anat?


